

## 仁愛堂田家炳小學

### 如何登入 eClass 系統使用指引

1. 進入田小網頁後，按下在網頁橙色標題列「eClass」按鈕，如下圖。



2. 進入 eClass 網頁後，請輸入登入名稱及密碼。

2.1 有關登入資料可參考手冊第 126 頁內容

2.2 家長和學生的 eClass 帳號、密碼 與 ITSchool 內聯網帳號、密碼相同

The image shows the login interface for eClass JUNIOR. At the top left is the logo "eClass JUNIOR" with two stars. On the left, there are cartoon illustrations of a girl and a boy. In the center, there are two input fields: "登入名稱" (Login Name) and "密碼" (Password). Below these are two buttons: "忘記密碼" (Forgot Password) and "登入" (Login). On the right, there is a large green cartoon dinosaur character with the text "Welcome to eClass JUNIOR".

Annotations include:

- A red box around the "登入名稱" field with a red arrow pointing to it from a box containing the text "tkp21xxxx".
- A red box around the "密碼" field with a red arrow pointing to it from a box containing the text "密碼: (2 個英文字母+ 6 個數字)".

At the bottom left, it says "Powered by BroadLearning Education (Asia) Ltd. All rights reserved."

3. 登入後如下圖，表示已成功登入 eClass 系統。

